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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
bericht dat de gemeente Zoetermeer
zichzelf gedwongen ziet om
particuliere beveiligers in te huren
om ’s nachts de veiligheid van
mensen op straat te verzekeren.
(Ingezonden 6 november 2009)

1
Is het waar dat de gemeente
Zoetermeer zichzelf gedwongen ziet
om particuliere beveiligers in te
huren om ’s nachts de veiligheid van
mensen op straat te verzekeren?1

2
Is het waar dat de gemeente
Zoetmeer niet tevreden was over de
politiesterkte? Is het waar dat de
politie in Zoetermeer door
bezuinigingen de komende jaren
tientallen agenten verliest?

3
Hoeveel geld moet Zoetermeer
investeren in hoeveel particuliere
beveiligers?

4
Waarom deelt u niet de opvatting dat
toezicht in de publieke ruimte een
taak is van de reguliere politie?

5
In welke verhouding staan de
particuliere beveiligers in Zoetmeer
tot de reguliere politie?

6
Wie stuurt de particuliere beveiligers
in Zoetermeer aan? Wie is
verantwoordelijk voor hun optreden?

7
Welke gemeenten hebben de
afgelopen jaren eveneens particuliere
beveiligers moeten inhuren? Hoeveel
geld is hiermee gemoeid?

8
Waarom deelt u de angst niet dat de
komende bezuinigingen op de politie
ertoe leiden dat gemeenten steeds
vaker particuliere beveiligers moeten
inhuren?

9
Hoeveel particuliere beveiligers zijn
op dit moment in Nederland actief?
Hoe verhoudt zich dit aantal tot het
aantal reguliere agenten?

1 De Telegraaf, 5 november 2009: «Particuliere
bewakers gaan straten bewaken».

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
27 november 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Van Raak (SP)
betreffende het bericht dat de
gemeente Zoetermeer zichzelf
gedwongen ziet om particuliere
beveiligers in te huren om ’s nachts
de veiligheid van mensen op straat te

verzekeren, die werden ingezonden
op 6 november 2009, deel ik u mede
dat het niet mogelijk is deze vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden. De reden hiervoor is
wij nog niet beschikken over alle
relevante informatie.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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